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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 24. 04. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:   8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:    18.00 h  
   
Prítomní:           30 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Mgr. Eleonóra Porubcová 
   Ing. Štefan Škríp (neskorší príchod)    
                  
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Eva Lacková – manažér kvality                             

                               Ing. Ivan Kotrík – vedúci referátu AIS                             
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia 
Ing. Martina Minichová – referent pre rozpočet a financie 

   Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starost. o občana 
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik školských a mimoškolských aktivít  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci od. ÚP, ŽP a RR 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP  
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ spol. SMMP, s. r. o.  
            Peter Paulík – riaditeľ KaSS  
   Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
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zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  

 
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 28 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predsedovia poslaneckých klubov Ján Dobrovadský a Ing. Milan Dérer – 
(zástupca primátora mesta), Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - 
hlavná kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Eva 

Tomanová a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: Ing. Ivan Vaňo a Jozef Krško. 
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
MUDr. Gabriel Šimko, MPH – predseda,  
RNDr. Alena Mečiarová – členka,  
Margita Haťapková – členka.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 81/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
 Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o  poslaneckom návrhu Petra 
Valacha, ohľadom prerokovania žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov pre 
Rímskokatolícku cirkev Krista Kráľa, farnosť Veľká Lehôtka na obnovu fasády kostola, 
v rámci Návrhu I. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007.  
 
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
 1. O t v o r e n i e 
 2. Vyhodnotenie uznesení MsZ 
 3. Správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia KaSS v Prievidzi za rok 2006 
 4. Informácia o plnení rozpočtu DD-DPD Prievidza za rok 2006 
 5. Návrh na I. úpravu rozpočtu DD-DPD Prievidza na rok 2007 
 6. Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA,  
 s. r. o., Prievidza v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za rok 2006 
7. Informácia o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného majetku 

a mandátnych zmlúv so spoločnosťou SMMP, s. r. o., za rok 2006 
8. Správa o výsledkoch inventarizácie majetku mesta Prievidza spracovaná              

k 31. 12. 2006 
9. Návrh na záverečný účet mesta Prievidza za rok 2006, Výročná správa 

o hospodárení mesta 
10. Návrh na  I. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 
11. Informácia o systéme programového rozpočtovania 
12. Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie január – 

február 2007 
13. Návrh dohody o spolupráci medzi mestami Valjevo – Srbsko a Prievidza - Slovensko 
14. Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku 
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15. Diskusia pre občanov (15.00 h – 16. 00 h) 
16. Rôzne 
17. Interpelácie poslancov 
18. Záver 
 
P r o g r a m   bodu č. 16 –  „   R ô z n e   “ 
 1.) Návrh na vybudovanie kombinovanej strelnice európskych parametrov 
 2.) Návrh Doplnku č. 1 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta Prievidza 
 3.) Žiadosti o zriadenie vecného bremena a majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností  
 4.) Informácia o nákladoch na obnovu cesty na Ul. Š. Králika v Prievidzi  
 5.) Informácia ohľadom výstavby nového cintorína v Prievidzi  
 6.) Informácia o stave prác v Priemyselnej zóne Prievidza Západ 
 7.) Návrh Doplnku č. 1 k Štatútu mesta Prievidza  
 8.) Návrh na zmenu názvu Mestskej knižnice  
 9.) Žiadosť RRA Prievidza o poskytnutie pôžičky na realizáciu projektu E-centrum pre 
      zamestnaných rodičov s deťmi 
10.) Informácia HBK Prievidza o použití prvej časti poskytnutého finančného príspevku 
11.) Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutého finančného príspevku a projekt 
       krátkodobého a dlhodobého financovania činnosti HFK Prievidza 
12.) Žiadosť  ZŠ Rastislavova ul. o podporu projektu detskej golfovej školy 
13.) Žiadosť MOTOR TEAM PRIEVIDZA o poskytnutie finančného príspevku 
   
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 82/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   

 
 

- k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že útvar hlavného 
kontrolóra vedie evidenciu uznesení MsZ, do ktorej boli zapracované schválené nové 
uznesenia MsZ konaného dňa 27. 02. 2007, z ktorých boli osobitne vyčlenené uznesenia 
v sledovaní. Z uznesení v sledovaní je vyhotovený zoznam, ktorý je podkladom pre 
prednostu MsÚ a vedúcich odborov pre vyhodnotenie uznesení. Ďalej uviedla, že v materiáli 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ je 95 vyhodnocovaných uznesení, z toho bolo 20 uznesení 
navrhnutých na vypustenie. V časti IV. je 5 uznesení pozastavených, 2 uznesenia sa rušia 
a v časti VI. je navrhnuté 1 uznesenie na opravu. Uznesenia, ktoré sú navrhnuté na 
vypustenie zo sledovania boli vyhodnotené a splnené. Ďalej Ing. Jana Michaličková, hlavná 
kontrolórka, spomenula 5 uznesení, vybraných z uznesení navrhnutých na vypustenie zo 
sledovania  a ku splneniu každého sa osobitne vyjadrila. Išlo o uznesenie č. 68/II./07 
ohľadom poskytnutia finančného príspevku vo výške 5 mil. Sk pre Rímskokatolícku cirkev, 
farnosť Prievidza – mesto, na obnovu fasády Farského kostola sv. Bartolomeja v Prievidzi, 
uznesenie č. 72/II./07, ktorým MsZ schválilo poskytnutie finančného príspevku vo výške 100 
tis. Sk Slovenskému rybárskemu zväzu – Mestská organizácia, na nákup rybárskych násad 
pre rybárske revíry, na úhradu nákladov spojených s usporiadaním rybolovných pretekov 
a na akciu ,,Výlov kapra z mestskej fontány v roku 2007“. Ďalej informovala o uznesení č. 
80/II./07 ohľadom uvoľnenia finančných prostriedkov vo výške 200 tis. Sk pre HBK Prievidza, 
o uznesení č. 134/II./06 ohľadom zámeny pozemkov vo vlastníctve Vladimíra Gorného 
a o pozastavenom uznesení č. 276/II. – bod 1)/40, ktorým MsZ schválilo kúpu pozemkov pod 
priemyselný park. Konštatovala, že všetky spomínané uznesenia boli splnené podľa 
podmienok uvedených v zmluvách a z toho dôvodu boli navrhnuté na vypustenie zo 
sledovania. Následne Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala 
o opätovnej kontrole uznesení č. 348/06 a 349/06, ktorá bola vykonaná na podnet Heleny 
Dadíkovej, poslankyne MsZ, a konštatovala, že obe strany vyrovnali svoje záväzky na 
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základe zámennej zmluvy. Prevod nehnuteľností bol zavkladovaný Správou katastra 
Prievidza. Ďalej uviedla, že bola vykonaná kontrola plnenia zmluvy so spoločnosťou SAD 
Prievidza, a. s. Bol zistený rozdiel v ziskoch vo výške 6 787,- Sk. SAD Prievidza, a. s., 
dosiala vyšší zisk a z toho dôvodu vznikol rozdiel, ktorý je SAD Prievidza, a. s., povinná vrátiť 
mestu Prievidza na základe Zmluvy o výkone vo verejnom záujme vo vnútroštátnej 
prepravnej doprave na území mesta Prievidza. Spomínanými kontrolami nebol zistený 
žiadny iný nesúlad. 

Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a zaujímala sa 
o uznesenia č. 64/III./07. č- 483/06, č. 86/II./05, č. 352/05, č. 140/04, č. 218/03.  
- Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o uznesení č. 483/06 
a uviedla, že rokovanie s dotknutými vlastníkmi pozemkov k stavbe ,,spojovací chodník 
s verejným osvetlením“ v lokalite Necpaly – Sever, sa uskutočnilo dňa 10. 03. 2007. Vlastníci 
pozemkov súhlasili s odpredajom  pozemkov za cenu 250,- Sk/m2, nie však za cenu nižšiu 
ako 200,- Sk/m2. MsR sa dňa 11. 04. 2007 stotožnila s návrhom úpravy ceny , ktorú predložili 
vlastníci pozemkov a odporučila MsZ odpredaj pozemkov. Ďalej informovala o uznesení č. 
140/04 a konštatovala, že uznesenie bude predložené na rokovanie MsZ. MsR neodporučila 
schválenie riešenia mimosúdnej dohody, ktorá bola prerokovaná na zasadnutí MsR dňa 11. 
04. 2007.  
- Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a územného plánu, reagoval na 
uznesenie č. 64/III./07 a uviedol, že kalkulácia na opravu cesty na Ul. Š. Králika bude bodom 
rokovania v bode Rôzne. No konštatoval, že MsR neodporučila rekonštrukciu cesty v roku 
2007. K uzneseniu č. 352/05 Ing. arch. Vladimír Falat dodal, že štúdia na výrobu TÚV na 
vykurovanie pomocou solárnych kolektorov a žiadosť o poskytnutie nenávratného príspevku 
boli odoslané na Úrad vlády SR. A však žiadosti nebolo vyhovené. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, konštatoval, že na Úrad vlády SR bola podaná nová žiadosť.  
- K uzneseniu č. 86/05  Ing. Soňa Tencerová, uviedla, že spoločnosť UNIPA, s. r. o., k 31. 3. 
2007 vyčerpala sponzorský dar poskytnutý na ľadovú plochu od spol. PTH, a. s., v plnej 
výške a vzniknutý rozdiel uhradila z vlastných prostriedkov. Dodala, že finančné prostriedky 
na stavebné a elektroinštalačné práce potrebné pre montáž a demontáž mobilnej ľadovej 
plochy od 10/2005 do 3/2009 už boli uhradené dopredu. Spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., 
získava nové finančné prostriedky na prevádzkovanie ľadovej plochy.  
- Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že práce na dostavbe R. O. C. Prievidza 
pokračujú. Plán výstavby bol upravovaný a z toho dôvodu došlo k nedodržaniu termínov 
uvedených v uznesení. V súčasnosti prebiehajú práce na úpravu interiérov.   
 MsZ k Vyhodnoteniu uznesení MsZ prijalo uznesenie č. 83/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  
 

- k bodu 3 - 
,,Správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia KaSS v Prievidzi za rok 2006“ 

 
 Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, predložil Správu o činnosti a výsledkoch 
hospodárenia KaSS Prievidza za rok 2006.Uviedol, že výsledkom hospodárenia KaSS  
Prievidza v roku 2006 bol zisk vo výške 354 tis. Sk. Následne informoval o akciách 
a podujatiach, ktoré sa konali počas roku 2006 pod záštitou KaSS Prievidza. 
 K Správe o činnosti a výsledkoch hospodárenia KaSS Prievidza za rok 2006 prijalo 
MsZ uznesenie č. 84/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
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- k bodu 4 - 
 ,,Informácia o plnení rozpočtu DD-DPD Prievidza za rok 2006“ 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD – DPD, Informoval o plnení rozpočtu DD DPD 
v Prievidzi za rok 2006. Konštatoval, že celková výška príjmov v roku 2006 je 18 706 tis. Sk. 
DD – DPD prekročilo plánovaný rozpočet a to z dôvodu získania sponzorských darov pre 
zariadenie vo výške 280 tis. Sk a zvýšeným plnením vlastných príjmov za poskytované 
služby ako je bývanie, zaopatrenie a stravovanie.  
 K informácií o plnení rozpočtu DD – DPD za rok 2006 prijalo MsZ uznesenie č. 
85/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie. 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 5 - 
,,Návrh na I. úpravu rozpočtu DD-DPD Prievidza na rok 2007“ 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD – DPD, informoval, že DD – DPD Prievidza, ako 
rozpočtová organizácia mesta Prievidza, predkladá Návrh I. úpravy rozpočtu DD – DPD na 
rok 2007 z dôvodu prekročenia plnenia vlastných príjmov, valorizácia štátnej dotácie ako 
i realizácie stavebných úprav a postupnej transformácie zariadenia. 
 K I. úprave rozpočtu DD – DPD Prievidza na rok 2007 prijalo MsZ uznesenie č. 
86/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
,,Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spoločnosťou UNIPA, 

s. r. o., Prievidza v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za rok 2006“ 
 

 Ing. Soňa Tencerová, spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., prítomných informovala 
o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv v oblasti verejného osvetlenia a športovísk. 
 Uviedla, že na zabezpečenie správy a prevádzky verejného osvetlenia (VO) 
a cestnej svetelnej signalizácie (CSS) boli v rozpočte mesta Prievidza na rok 2006 
vyčlenené finančné prostriedky vo výške 34 419 tis. Sk, pričom štruktúra transferov je 
nasledovná: 
- transfer na el. energiu VO a CSS      8 000 tis. Sk 
- transfer na správu a prevádzku VO a CSS     5 169 tis. Sk   
- kapitálový transfer na modernizáciu a rekonštrukciu VO            21 250 tis. Sk. 
K 31. 12. 2006 bola UNIPE, spol. s r. o. zo schváleného objemu uhradená suma vo výške 
29 555 992,- Sk čo predstavuje čerpanie na 85,87%. 
Na zabezpečenie správy a prevádzky športovísk boli v rozpočte mesta Prievidza na rok 
2006 vyčlenené finančné prostriedky vo výške 22 749 tis. Sk, v tom: 
- transfer pre MšHK Prievidza      7 696 tis. Sk 
- transfer pre HFK Prievidza       5 136 tis. Sk 
- dotácia na činnosť HFK Prievidza      2 400 tis. Sk 
- transfer na prevádzku plavárne      4 823 tis. Sk 
- kapitálový transfer na investície ZŠ a FŠ     2 694 tis. Sk 
Na zabezpečenie správy a prevádzky fitnescentra neboli v rozpočte mesta Prievidza na rok 
2006 vyčlenené žiadne finančné prostriedky. Prevádzková sezóna ľadovej plochy 2006/2007 
bola ukončená dňa 04. 03. 2007 a jej celkové vyúčtovanie bude predložené po zúčtovaní 
všetkých dokladov.  
UNIPA, spol. s r. o. a mesto Prievidza majú uzatvorené zmluvy, na základe ktorých 
prenechalo mesto Prievidza, ako vlastník majetku, UNIPE, spol. s r. o., do užívania hnuteľný 
a nehnuteľný majetok: 

1. správy a prevádzky verejného osvetlenia 
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2. správy a prevádzky športovísk – zimný a futbalový štadión 
3. správy a prevádzky športového zariadenia – krytej plavárne 
4. správy a prevádzky fitnescentra. 

V zmysle týchto zmlúv je UNIPA, spol. s r. o., povinná uhrádzať mestu Prievidza ročné 
nájomné v celkovej výške 112 690 tis. Sk. K 31. 12. 2007 uhradila UNIPA, spol. s r. o., mestu 
Prievidza 100% z predpísaného nájomného. 
Ďalej Ing. Soňa Tencerová informovala o použití dotácie na položenie dočasnej dlažby na 
parkovisku a o finančnej čiastke vo výške 1 mil. Sk z rozpočtu mesta na zakúpenie ihriska 
s umelým trávnikom, ktoré je umiestnené v areály bývalej Základnej školy na Ul. Novackého 
v Prievidzi. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa zaujímala koľko zamestnancov má spoločnosť 
UNIPA, spol. s r. o. Ing. Soňa Tencerová konštatovala, že v súčasnosti spoločnosť UNIPA, 
spol. s r. o., zamestnáva 42 zamestnancov a v roku 2006 to bolo 48 zamestnancov. 
 K informácií o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv prijalo MsZ uznesenie č. 
87/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 7 - 
,,Informácia o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného majetku 

a mandátnych zmlúv so spoločnosťou SMMP, s. r. o., za rok 2006“ 
 

 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., informoval o plnení zmlúv o výkone 
správy hnuteľného a nehnuteľného majetku. O plnení mandátnych zmlúv o obstaraní činností 
súvisiacich s výkonom správy 173 b. j. a 53 b. j. a o mandátnej zmluve o vedení účtovníctva, 
správou finančných prostriedkov v súvislosti s predajom bytov a nebytových priestorov za rok 
2006. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, upozornila, že v materiály je potrebné doplniť tabuľku k 
nebytovým priestorom o rozmery a výšku nájomného  nebytových priestorov. Zaujímala sa 
tiež, či je možné odpredať dva byty jednej osobe alebo ide o otca a syna (Jaroslav Šutek). 
Upozornila i na štylizáciu uznesenia MsR, s tým, že MsR neschvaľuje, ale odporúča MsZ 
schváliť. 
Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, sa informoval, či sa plánuje odpredávať byty na Ul. M. 
Falešníka. Mgr. Jozef Topoľský, konštatoval, že MsR odporučila, aby k odpredajom nedošlo 
skôr, ako budú uhradené záväzky nájomníkov voči mestu Prievidza. Záväzky však 
v súčasnosti neboli uhradené, ale naďalej sa uvažuje o odpredajoch týchto bytov. 
Eva Tomanová, poslankyňa MsZ, upozornila na požiadavku MsR, ktorá požiadala konateľa 
spoločnosti SMMP, s. r. o., o predloženie informácie, či je možné porovnať výšku nájomného 
v mestských bytoch a družstevných bytoch. Mgr. Jozef Topoľský, uviedol, že porovnanie 
nájomného mestských a družstevných bytoch nie je možné, nakoľko výška nájomného 
v družstevných bytoch je zložená z viacerých spojených platieb (služby, spoločný fond, atď.). 
Dodal, že čo sa týka najnižšieho bytového štandardu, uskutočnilo sa niekoľko stretnutí, na 
ktorých sa dospelo k záveru, že byty s najnižším štandardom sú byty, ktorých povrchová 
úprava vnútorných stien a stropu bytu v prevedení omietka s maľbou a olejovým náterom 
okolo umývadla, povrchová úprava podláh bytu minimálne v prevedení cementových 
poterov, možnosť napojenia na prívod pitnej vody s technickou možnosťou inštalovania 
zariadenia na varenie, prípravu teplej vody, možnosť  inštalovania na osobnú hygienu, 
možnosť odvedenia odpadových vôd a technickou možnosťou inštalovania splachovacej 
toalety, technická možnosť inštalovania vykurovacích telies na lokálne vykurovanie obytných 
miestností.  
 K správe o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného majetku 
a mandátnych zmlúv so spoločnosťou SMMP, s. r. o., za rok 2006 prijalo MsZ uznesenie č. 
88/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. Predmetným uznesením MsZ schválilo zvýšenie 
základného imania spoločnosti SMMP, s. r. o., nepeňažným vkladom spoločníka Mesta 
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Prievidza a to pohľadávkami ocenenými na základe posudku č. 1/2007 zo dňa 20. 2. 2007 
vyhotoveným znalcom Ing. Igorom Vojtkom na sumu 1 528 974,- Sk, ktorá sa započíta na  
vklad do základného imania spoločnosti Správa majetku mesta Prievidza, s. r. o., v sume 
1 528 000,- Sk. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 8 - 
,,Správa o výsledkoch inventarizácie majetku mesta Prievidza  

spracovaná k 31. 12. 2006“ 
 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, uviedla, že na základe 
príkazných listov primátora mesta č. 7/2006 a č. 8/2006 bola vykonaná ročná inventarizácia 
majetku mesta a záväzkov mesta v pôsobnosti Mestského úradu v Prievidzi a mestských 
organizácií – KaSS Prievidza, ZŠ, ZUŠ L. Stančeka, CVČ Spektrum a DD – DPD v Prievidzi. 
Jednotlivé organizácie predložili mestskému úradu písomné materiály o vykonaní 
inventarizácie k 31. 12. 2006. Informáciu o stave majetku predložili zároveň i podnikateľské 
subjekty, ktorým mesto zverilo majetok do správy na základe komisionárskej zmluvy, zmluvy 
o výkone správy majetku a do dlhodobého nájmu v zmysle nájomných zmlúv. Inventarizáciou 
hmotného a nehmotného majetku bol k 31. 12. 2006 vyčíslený inventúrny rozdiel – schodok 
na hmotnom majetku spravovanom mestským úradom vo výške 2 858,- Sk. Vyčíslený 
inventúrny rozdiel bude v priebehu roka 2007 predmetom riešenia škodovej komisie MsÚ. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, odporučila zosúladenie účtovníctva základných škôl 
v predkladanom materiály. A tiež upozornila, že CVČ Spektrum má software zahrnutý do 
hmotného majetku, ale patrí do nehmotného majetku mesta. 
 K Správe o výsledkoch inventarizácie majetku mesta Prievidza prijalo MsZ uznesenie 
č. 89/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
 

- k bodu 9 - 
,,Návrh na záverečný účet mesta Prievidza za rok 2006,  

Výročná správa o hospodárení mesta“ 
 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala, že mesto 
Prievidza v rozpočtovom hospodárení dodržalo § 10 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy, ktorý stanovuje povinnosť zostaviť rozpočet mesta ako 
vyrovnaný alebo prebytkový. Rozpočet mesta na rok 2006 bol schválený ako vyrovnaný na 
strane príjmov i výdavkov vo výške 793 226 tis. Sk. V priebehu roka 2006 bolo mestským 
zastupiteľstvom schválených 5 úprav rozpočtu, pričom príjmová a výdavková časť bola po 
poslednej úprave rozpočtu a vykonaných rozpočtových opatreniach navýšená voči pôvodne 
schválenému rozpočtu o 298 927 tis. Sk, čím rozpočet príjmovej aj výdavkovej časti dosiahol 
výšku 1 092 153 tis. Sk.  Mesto dosiahlo za rok 2006 rozpočtový prebytok vo výške 53 tis. 
Sk, keď celkové rozpočtové zdroje dosiahli výšku 1 036 946 tis. Sk a celkové rozpočtové 
výdaje výšku 983 946 tis. Sk. Súčasťou príjmov a výdavkov mesta Prievidza sú aj príjmy 
a výdavky rozpočtových organizácií mesta. Ing. Katarína Bašková, ďalej dodala, že vývoj 
hospodárenia mesta v roku 2006 s prihliadnutím na možný budúci vývoj rozpočtového 
hospodárstva bol posúdený ratingovou agentúrou. Rating mesta Prievidza sa dlhodobo 
nemení, vykazuje stabilnú úroveň. Účtovná závierka za rok 206 bola preskúmaná z hľadiska 
účtovníctva a podľa audítorskej správy vyjadruje verne vo všetkých významných 
súvislostiach majetkovú a finančnú situáciu, tvorbu a čerpanie rozpočtu k 31. 12. 2006 
v súlade so zákonom o účtovníctve. 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že mesto Prievidza pri 
spracovaní  údajov o svojom rozpočtovom hospodárení do záverečného účtu dodržalo 
všetky ustanovenia zákonov o obecnom zriadení, o rozpočtových pravidlách územnej 
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samosprávy, o účtovníctve a tiež opatrenia MF SR o rozpočtovej klasifikácii. Prerokovaním 
návrhu záverečného účtu mesta Prievidza dňa 24. 04. 2007 bude dodržaná lehota na 
prerokovanie záverečného účtu podľa § 16 os. 12 zákona č. 583/2004 Z. z. a to najneskôr do 
6 mesiacov po uplynutí rozpočtového roka. Dodala, že na základe uvedených skutočností 
odporúča hlavná kontrolórka  mestskému zastupiteľstvu v Prievidzi schváliť celoročné 
hospodárenie – záverečný účet mesta Prievidza za rok 2006 v zmysle §16 ods. 10 zákona č. 
583/2004 Z. z. bez výhrad. 
 K Záverečnému účtu mesta a výročnej správe o hospodárení mesta Prievidza prijalo 
MsZ uznesenie č. 90/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
,,Návrh na  I. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007“ 

 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, predložila Návrh I. úpravy 
rozpočtu mesta Prievidza. Uviedla, že rozpočet mesta Prievidza na rok 2007 bol schválený 
MsZ dňa 28. 11. 2006 ako vyrovnaný na strane zdrojov a výdavkov vo výške 692 604 tis. Sk. 
Predkladaný návrh I. úpravy rozpočtu v roku 2007 nadväzuje na rozpočtový prebytok mesta 
dosiahnutý v roku 2006, zahŕňa nové požiadavky správcov rozpočtových prostriedkov, 
schválené uznesenia MsZ, atď. Rozpočtový prebytok  a očakávané kapitálové príjmy dávajú 
priestor na uskutočnenie navrhovaných zmien a úprav rozpočtu. Ing. Katarína Bašková, 
vedúca ekonomického odboru, uviedla, že zmeny, ktoré podstatne ovplyvnili príjmovú 
a výdavkovú časť rozpočtu súvisia hlavne s nasledovnými aktivitami: 

- odpredaj objektu 173 b. j. na Ul. Ciglianska cesta 
- zvýšenie príjmu z výnosu daní poukázaných mestu zo ŠR 
- zvýšenie príjmov mesta predajom pozemkov za Tescom 
- zvýšenie príjmov mesta predajom pozemkov schválených v MsZ v minulom období 
- zvýšenie príjmov mesta z nájomného z budovy sociálneho bývania 173 b. j. na 

Ciglianskej ceste v dôsledku posunu termínu odpredaja 
- atď. 
V rámci rozpravy sa prihlásil Peter Valach, poslanec MsZ, predložil žiadosť 

Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Krista Kráľa, o poskytnutie finančných prostriedkov na 
obnovu fasády kostola vo Veľkej Lehôtke. Na rekonštrukciu fasády kostola potrebuje farnosť 
vo Veľkej Lehôtke 250 tis. Sk, z čoho 150 tis. Sk požadujú od mesta a ostatné finančné 
prostriedky použijú z vlastných zdrojov. Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického 
odboru, informovala, že v rozpočte na rok 2007 sú vyčlenené financie vo výške 200 tis. Sk 
bez účelovo pre cirkev, takže by nemal byť problém vyčleniť 150 tis. Sk pre farnosť vo Veľkej 
Lehôtke. 
 K predloženému návrhu I. úpravy rozpočtu boli prijaté tri uznesenia, ktoré tvoria 
prílohu zápisnice.  
Uznesenie č. 91/07 ohľadom schválenia návrhu úpravy rozpočtu s pripomienkami.  
Hlasovanie: 28 poslancov za , 1 poslanec sa zdržal 
Uznesenie č. 92/07 ohľadom schválenia návratnej výpomoci obchodnej spoločnosti  
Prievidza Invest, s. r. o. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
Uznesenie č. 93/07, ktorým bolo schválené uvoľnenie finančnej čiastky z fondu rozvoja 
bývania. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
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- k bodu 11 - 
,,Informácia o systéme programového rozpočtovania“ 

  
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, privítala zástupcu Nadácie F. 

A. Hayeka, Ing. Matúša Pošvanca, riaditeľa Hayek Consulting a požiadala ho o predloženie 
informácie o systéme programového rozpočtovania. Ing. Matúš Pošvanc, riaditeľ Hayek 
Consulting, konštatoval, že programové rozpočtovanie používajú ma ministerstvách SR a aj 
v niektorých mestách (Trenčín). Pri programovom rozpočtovaní je dôležité vymedzenie 
cieľov, ktorých financovanie je možné hĺbkovo zistiť a skontrolovať celý finančný tok. 
Následne prostredníctvom vizuálnej dokumentácie predložil niekoľko vzorových príkladov 
z programového rozpočtu mesta Trenčín. 

Počas rozpravy sa Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, informovala na 
horizont plánovania, zabezpečenie flexibility a kontrolu plnenia. Ing. Matúš Pošvanc, riaditeľ 
Hayek Consulting, uviedol, že kontrolu plnenia môže vykonávať hlavná kontrolórka mesta 
(správy, výkazy – ročné, polročné, mesačné). Horizont programového rozpočtovania je 
závislé od strategických plánov mesta a flexibilita je tiež ovplyvnená požiadavkami mesta. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa zaujímala, aký je náklad na vypracovanie plánu 
programového rozpočtovania pre naše mesto. Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického 
odboru, uviedla, že ide o čiastku cca do výšky 1 mil. Sk. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa 
zaujímal, kedy sa môže začať pripravovať program. Ing. Matúš Pošvanc, riaditeľ Hayek 
Consulting, uviedol, že nie je problém začať už o 3 dni. 

K Informácii o systéme programového rozpočtovania prijalo MsZ uznesenie č. 94/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 

 
- k bodu 12 - 

,,Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie január – 
február 2007“ 

  
Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, informoval o použití finančných prostriedkov 

mesta v MHD Prievidza za obdobie január – február 2007. Ďalej uviedol, že sa pripravuje 
realizácia spojov do rekreačnej oblasti Púšť. Konštatoval však, že na tieto spoje sa nebude 
môcť použiť veľký autobus, nakoľko v tejto oblasti nie je vybudovaná otočňa pre autobusy. 
MHD Expres tiež nemôže byť používaný nakoľko v prípade poruchy by nebol zabezpečený 
náhradný autobus. Z tohto dôvodu sa plánuje zakúpenie menšieho 19 miestneho autobusu. 

K správe o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza prijalo MsZ 
uznesenie č. 95/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

 
- k bodu 13 - 

,,Návrh dohody o spolupráci medzi mestami  
Valjevo – Srbsko a Prievidza – Slovensko“ 

 
 PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora, uviedol, že prodemokratický vývoj 
v Srbsku v posledných rokoch vytvára  predpoklady pre jeho integračný proces 
v zjednocujúcej sa Európe. Na tejto zložitej ceste, najmä pre Srbsko, je vzájomná spolupráca 
na komunálnej úrovni jednou z foriem urýchlenia tohto procesu. Iniciátorom vzniku prvotných 
kontaktov medzi mestami Valjevo a Prievidza bolo koncom roka 2005 veľvyslanectvo 
vtedajšieho Srbska a Čiernej Hory. V roku 2006 došlo k vzájomným výmenným návštevám 
vedení oboch  miest a po konzultáciách a zhodnotení bola z oboch strán prejavená vôľa  
uzatvoriť písomnú dohodu o spolupráci. 
Návrh dohody o spolupráci bol interne prerokovaný s odbormi i v MsR. 
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 K návrhu dohody o spolupráci prijalo MsZ uznesenie č. 96/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
 

- k bodu 14 - 
,,Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, požiadala o schválenie návrhu 
na zmenu Pravidiel pre predaj nehnuteľností z majetku mesta fyzickým a právnickým 
osobám, a to v nasledujúcich bodoch: 
v časti 3, článok 3.9 Podmienky predaja a kúpna cena, ods. 3.9.3 
- písm. a) sa predposledná veta nahrádza znením: „V prípade, ak je dohodnuté splácanie 
kúpnej ceny v splátkach, zaplatí kupujúci zmluvnú pokutu 0,1 % zo splátky, a to za každý 
deň omeškania.“ 
- písm. f) sa za jestvujúce znenie dopĺňa text: „Pred podaním návrhu na zrušenie 
predkupného práva do katastra nehnuteľností musí byť s kupujúcim uzatvorená zmluva 
o zriadení: 
-  predkupného práva ako práva záväzkového,  
-  záväzku kupujúceho, že pozemok vráti mestu za rovnakých podmienok ako ho nadobudol 
v prípade, ak výstavbu nezačne do jedného roka od účinnosti kúpnej zmluvy.  
Prípadné zhodnotenie pozemku mesto uhradí kupujúcemu na základe  znaleckého 
posudku.“ 
 K prerokovanému návrhu zmeny Pravidiel pre predaj nehnuteľností z majetku mesta 
fyzickým a právnickým osobám prijalo MsZ uznesenie č. 97/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Ďalej Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila návrh MsR na zmenu 
obvyklej ceny pri predaji pozemkov na nepodnikateľské  účely zo 165,- Sk/m2 na 172,- Sk/m2 

(navýšenie o infláciu za rok 2006 vo výške 4,5 % zverejnenú Štatistickým úradom SR) a tiež 
návrh na zrušenie uznesenie MsZ č. 247/05 zo dňa 28. 6. 2005. 

K predloženému návrhu MsR na zmenu obvyklej ceny pri predaji pozemkov na 
nepodnikateľské  účely prijalo MsZ uznesenie č. 98/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila žiadosť  Pavla Silného – 
PEKLO BAR – PIZZERIA, bytom Bojnice, Prievidzská ul. č. 212/32, o odpustenie, resp. 
zníženie zmluvnej pokuty vo výške 852 948,- Sk vyúčtovanej na základe omeškania úhrady 
jednotlivých splátok v zmysle splátkového kalendára zo dňa 5. 12. 2002 , KZ č. 45/02 
a Dodatku č. 1 ku KZ. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 99/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
Následne Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila zoznam žiadostí 
o odpredaj nehnuteľností: 
Žiadosť  JUDr. Eleonóry  Kokindovej, bytom Bojnice, Lány 1401/20, o kúpu pozemkov v 
k.ú. Prievidza, parc. č. 2059/14, 2059/15,  2059/17 spolu vo výmere 13 m2 zameraných  
geometrickým  plánom č. A-90/2006 za účelom majetkovoprávneho vysporiadania  
pozemkov pod stavbou notárskeho  úradu. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 100/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti  PAMED, s.r.o., so sídlom v Prievidzi, Kvetná ul. 853/19 o kúpu časti  
pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. 2059/1   vo výmere približne 150 m2   za účelom  
vybudovania polyfunkčného objektu pre služby obyvateľstvu so zameraním na zdravotníctvo. 
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Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že na stránkovom dni primátora mu bola 
predložená petícia obyvateľov z Ul. M. Mišíka, v ktorej žiadali o neschválenie odpredaja 
spomínaných pozemkov, nakoľko dôjde k likvidácii zelene, nastanú nové problémy 
s parkovaním. Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, uviedol, že občania z Ul. M. Mišíka ho tiež 
ako člena VVO č. I požiadali o nepodporenie odpredaja nehnuteľností z dôvodu zahustenia 
prechodu motorovými vozidlami i obyvateľstvom a tiež z dôvodu vyklčovania zelene.  
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 101/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti 
 
Spoločná žiadosť Mariána  Beňačku  –  BenSed,   bytom   Prievidza,  Dúbravská  ul. č.  
13/1; Ladislava Vaska  -  SKLONA,   bytom  Prievidza,   Na  karasiny  č.  69/3; Róberta  
Cibulu,   bytom  Prievidza, Ul. Š. Králika č. 16/1;Katky Nechalovej,  bytom  Prievidza,  Ul. 
K. Novackého   č.   4/109; Ivana Králika – IKRA, bytom Prievidza, Hrnčiarska ul. č. 10; 
o možnosť úhrady kúpnej ceny  formou splátkového kalendára na obdobie piatich  rokov za 
nehnuteľnosti na Ul. M. Mišíka 40 v Prievidzi, schválené na odpredaj uznesením  MsZ č. 
27/07 zo dňa  27.02.2007. 
 K spoločnej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 102/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť spoločnosti EASYTRAVEL, s.r.o., so sídlom v Prievidzi, Ul. J. Moyzesa 1, o kúpu 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza, častí pozemkov z parc.č. 2113/3 a 2112/1, vo výmere 
približne 62 m2 za účelom zriadenia parkovacích miest. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 103/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 3 poslanci za, 23 poslancov proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Ing. Eduarda Oswalda a manž., bytom Prievidza, A. Bednára 6/14, o kúpu 
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 5532/72 vo výmere 771 m2 za účelom výstavby rodinného 
domu. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 104/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť Mgr. Renáty Oswaldovej, bytom Prievidza, Ul. A. Hlinku 25/5, o kúpu pozemku v k. 
ú. Prievidza, pozemku, parc. č. 5532/71 vo výmere 1 211 m2, za účelom výstavby rodinného 
domu. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 105/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť Ladislava Ujhelyiho a manž., bytom Kocúrany č. 151, o kúpu pozemku v  k. ú. 
Prievidza, parc. č. 5532/99 vo výmere 76 m2 podľa zamerania geometrickým plánom č. 
122/2006 za účelom zarovnania hranice a ucelenia pozemku (Žiadatelia navrhujú kúpnu 
cenu 175,- Sk/m2). 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 106/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť Jaroslava Šimu, bytom Prievidza, Konvalinková ul. 711/32, o kúpu pozemku v  k. 
ú. Prievidza, parc.č. 5510/4 vo výmere 24 m2 za účelom využitia pozemku na príjazd 
k rodinnému domu. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 107/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť Ing. Pavla Ondru, bytom Prievidza, Okružná cesta  189/12/1, o kúpu časti  
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. 90/1 vo výmere približne 280 m2 za účelom vybudovania   
polyfunkčného objektu na obchodné účely. 
Do rozpravy sa prihlásil Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, a uviedol, že táto žiadosť bola 
predložená aj v minulom roku a však bola komisiou výstavby a územného plánu zamietnutá. 
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Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, informoval, že majitelia vedľajšej budovy mali záujem 
nadstavať na už existujúcu budovu jedno poschodie, a však zistilo sa, že skelet nie je vhodný 
na dostavbu z dôvodu nedostatočnej statiky. 
  

K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 108/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
Žiadosť Ludvíka Kopála, bytom Prievidza, Ul. M. Rázusa č. 40/2, o možnosť úhrady kúpnej 
ceny formou splátkového kalendára na obdobie piatich rokov za nehnuteľnosti v  k. ú. 
Prievidza, schválené na odpredaj uznesením  MsZ  č. 514/06 zo dňa 28.11.2006. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 109/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Ďalej bola predložená žiadosť troch záujemcov o jeden objekt, a to:  
a) žiadosť Evy Dragašovej, bytom Prievidza, Ul. V. Clementisa č. 33/3, o kúpu 
nehnuteľnosti  v  k. ú. Prievidza - objektu na Ul. J. Matušku č. 26, súpisné č. II.764 (bývalá 
VS 21) na pozemku, parc. č. 5023, za účelom zriadenia skladových priestorov, 
b) žiadosť Milana Mjartana, bytom Prievidza, Ul. J. Hollého č. 8, o kúpu nehnuteľnosti v k. 
ú. Prievidza - objektu na Ul. J. Matušku č. 26, súpisné č. II.764 (bývalá VS 21) na pozemku, 
parc. č. 5023, za účelom zriadenia  polyfunkčného  objektu, 
c) žiadosť Róberta Országha, bytom Prievidza, Ul. E. M. Šoltésovej č. 5/2, o kúpu 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza - objektu na Ul. J. Matušku č. 26, súpisné č. II.764 (bývalá VS 
21) na pozemku, parc. č. 5023, za účelom prebudovania na obchodno-prevádzkovú jednotku 
pre poskytovanie služieb obyvateľstvu. 

K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 110/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť Rastislava Píša, bytom Kanianka, Bojnická ul. č. 54/2, o možnosť úhrady kúpnej 
ceny formou splátkového kalendára na obdobie troch rokov za nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza, schválené na odpredaj uznesením MsZ č. 424/06 dňa 24.10.2006. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 111/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť  Vlada Bartuloviča,  bytom Prievidza, Vnútorná 9/6, o: 
- kúpu  časti pozemku  v  k. ú. Prievidza z  parc.  č.  5075 vo  výmere približne 73 m2 za 
účelom prístavby k  jestvujúcemu  objektu bývalej VS 14, ktorý plánuje prebudovať na   
autoumývareň, 
- kúpu  časti  pozemku v k. ú. Prievidza alebo dlhodobý prenájom za symbolickú cenu, z  
parc.  č.  5075  vo výmere približne 240 m2 za účelom vybudovania parkovacích plôch. 

K žiadosti prijalo MsZ  uznesenie č. 112/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť Ing. Renáty Poliakovej a Ing. Martina Poliaka, spoločne bytom Prievidza,  
Jánošíkova ul. 528/9 o kúpu nehnuteľnosti - pozemku  v k. ú. Prievidza, parc. č. 2891/3 vo 
výmere 445 m2 zameraného geometrickým plánom č. 96/2001 za účelom 
majetkovoprávneho vyporiadania pozemku, ktorý užívajú ako záhradu. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 113/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť RNDr. Vladimíra Kravca a manž., bytom Lučenec, Rúbanisko II. 442/75, o kúpu 
nehnuteľnosti, časti pozemku v k. ú. Prievidza, na Ul. J. Gramantíka, z parc. č. 3057/1, vo 
výmere  približne 35 m2 za účelom využitia na príjazdovú cestu k rodinnému domu. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 114/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 24 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali 
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Žiadosť Ing. Dušana Ďurdíka a manž., bytom Prievidza, Jánošíkova ul. č. 27, o kúpu časti 
pozemku v  k. ú. Prievidza,  z parc. č. 3029/2,  vo výmere približne 45 m2, za účelom 
rozšírenia záhrady, ktorý užívajú na základe nájomnej zmluvy. 
  

K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 115/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslane za, 26 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali 

 

Žiadosť Jána Černáka a manž. a Márie Hanusovej, bytom Prievidza, Jánošíkova ul. č. 25,  
o kúpu časti pozemku v  k. ú. Prievidza,  z parc. č. 3029/2, vo výmere približne 15 m2, 
za účelom rozšírenia záhrady. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 116/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 25 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali  
 
Žiadosť Ing. Petra Arpáša, bytom Prievidza, Koncová ul. č. 18, o  kúpu časti pozemku v k. 
ú. Prievidza,  z parc. č. 3029/1, vo výmere približne 50 m2, za účelom rozšírenia  záhrady. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 117/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Pavla Plšeka a manž., bytom Prievidza, Rovná ul. č. 83/7, o  kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 2857/38, vo výmere približne 90 m2, za účelom spevnenia svahu 
k jestvujúcemu oploteniu rodinného domu na parc. č. 2881/1. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 118/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 

 
Žiadosť Štefana Lukáča, bytom Prievidza, Ul. M. Rázusa  č. 44/12, o kúpu častí pozemkov 
v  k. ú. Prievidza,  z parc. č. 5347/1 a 5346/6, vo výmere približne 50 m2, za účelom 
rozšírenia prevádzky – predajne textilu. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 119/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov proti 
 
Žiadosť Attilu Mališa, bytom   Prievidza,  Ul. J.Murgaša 28/2, o: 
- kúpu nehnuteľností v k.ú. Prievidza – objektu  súp.č. IV.243 a trafostanice na Ul. 
V.Clementisa č. 63  a pozemkov  pod objektom parc. č. 5402/2 vo výmere 136 m2 a parc. č. 
5402/3 vo výmere  44 m2 za účelom  využitia priestorov  na poskytovanie služieb obyvateľom 
mesta,     
- možnosť úhrady kúpnej ceny formou splátkového  kalendára  na obdobie piatich rokov. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 120/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti 
 
Žiadosť Antona Páleša, bytom  Prievidza, Bôrová ul. č. 32 o možnosť úhrady kúpnej ceny 
formou splátkového kalendára na obdobie troch  rokov za nehnuteľnosť v  k. ú. Prievidza, 
schválenú na odpredaj uznesením  MsZ č. 525/06 zo dňa  28.11.2006. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 121/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť Jozefa Fungáča a manž., bytom Prievidza, Ul. 1.mája č. 42 o možnosť úhrady 
kúpnej ceny formou splátkového kalendára na obdobie troch  rokov za nehnuteľnosti, 
pozemky  v k. ú. Hradec, schválené na odpredaj uznesením  MsZ č. 465/06 zo dňa  
24.10.2006. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 122/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
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- k bodu 16 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Návrh na vybudovanie kombinovanej strelnice európskych parametrov 

JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, informoval o zámere výstavby strelnice v okrese 
Prievidza. Uviedol, že v minulosti bola plánovaná výstavba strelnice v Dolných Vesteniciach, 
ale tá  sa neuskutočnila. V okrese Prievidza nie je vybudovaná žiadna strelnica a ani 
informácie o žiadnom podobnom projekte nie sú známe. Dodal, že sa uskutočnilo niekoľko 
stretnutí s p. Trnkom, balistikom, ktorý odporučil výstavbu strelnice vo vybranej lokalite, 
nakoľko je veľmi dobre položená vzhľadom na vzdialenosť od obytných častí mesta a tiež 
vďaka prírodným bariéram, ktoré zabraňujú šíreniu hluku spôsobeného streľbou.  
V rámci rozpravy sa prihlásil Ing. Marián Škoda, poslanec MsZ, a zaujímal sa, či výstavba 
strelnice nebude mať zlé vplyvy na plánovanú výstavbu nového cintorína, nakoľko budú tieto 
objekty ležať vedľa seba. JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, konštatoval, že medzi oboma 
objektmi je dostatok bariér na stlmenie hluku i z hľadiska balistiky. Helena Dadíková, 
poslankyňa MsZ, chcela vedieť, aký je rozpočtový základ na výstavbu. JUDr. Marián Mikula, 
náčelník MsP, informoval, že náklady na výstavbu strelnice so rozpočtované do výšky 5 - 9 
mil. Sk, z čoho časť sa zabezpečuje prostredníctvom grantov a tiež je prisľúbená finančná 
výpomoc od poľovníckej obce. 
 K návrhu na vybudovanie kombinovanej strelnice prijalo MsZ uznesenie č. 123/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 3 poslanci proti, 2 poslanci sa zdržali 
 
Bod č. 2 - Návrh Doplnku č. 2 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta Prievidza
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o zmenách, ktoré bolo 
potrebné vykonať v Internej smernici mesta č. 20 - Zásady hospodárenia s majetkom mesta. 
Následne požiadal o zapracovanie týchto zmien do smernice a vypracovanie jej úplného 
znenia.  
 K návrhu Doplnku č. 2 k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta prijalo MsZ 
uznesenie č. 124/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 15 - 
,,Diskusia pre občanov“ 

 
 Do diskusie pre občanov sa ako prvý prihlásil p. Novák, bytom Prievidza, Východná 
ulica, a upozornil na rýchlosť cestnej premávky na tejto ulici, kde sa nachádza i reštaurácia 
Relax, z ktorej odchádzajú jej návštevníci neprimeranou rýchlosťou a to okolo 80 – 90 km/h. 
Požiadal o umiestnenie spomaľovacích prahov na Východnej ulici, aby sa rýchlosť 
motorových vozidiel znížila.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby sa požiadavka pána Nováka prerokovala na 
zasadnutí dopravnej komisie. 
 Ďalej sa do diskusie zapojil, Miroslav Samiec, ktorý sa zaujímal, či budú dobudované 
parkovacie plochy na sídlisku Zapotôčky a či mestský rozhlas môžu používať i politické 
strany na informovanie svojich prívržencov o plánovaných akciách, mítingoch, a pod.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že z rokovania MsR vyplynulo, že mestský 
rozhlas nebude používaný k propagande politických strán.  
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci výstavby a regionálneho rozvoja, uviedol, že parkoviská 
budú postupne dobudovávané v rozsahu, ako boli pridelené finančné prostriedky pre 
jednotlivé VVO. 
P. Pohlová poukázala na neskoré odpratávanie opilovaných konárov z verejnej zelene okolo 
MŠ. Na Ul. M. Mišíka, ktoré boli opílené a nahádzané na kopu. Trvalo niekoľko dní, než ich 
prišli odpratať. Ďalej poukázala na výbuch v Novákoch a zaujímala sa, či by nebolo možné 
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zabezpečiť zdravotnú kontrolu pre občanov okresu Prievidza a tiež požiadať o finančnú 
pomoc od štátu na zdravotnú podporu. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že k výbuchu došlo v katastri mesta Nováky 
a tak podnet o zabezpečenie zdravotnej kontroly musí ísť od mesta Nováky. Združenie miest 
a obcí Slovenska a mesto Prievidza upozornili na problematiku ochrany zdravia v okrese 
Prievidza, zatiaľ sa s tým však nedá nič robiť. MUDr. Gabriel Šimko, MPH, poslanec MsZ, 
informoval, že  po výbuchu muničných skladov v Novákoch nedošlo k bezprostrednému 
ohrozeniu zdravia obyvateľstva. 
 
 

- k bodu 16 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 3 - Žiadosti o zriadenie vecného bremena a majetkovoprávne  

vyporiadanie nehnuteľností 
JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, postupne predložila žiadosti o zriadenie 

vecného bremena a majetkové vyporiadanie nehnuteľnosti, a to:  
 
Žiadosť Erharda Gogolu, Garbiarska ul. č. 23,  Prievidza, vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza  parc. č. 2178/2 o zriadenie vecného bremena - práva  prístupu k nej a prechodu 
cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza parc. č. 2174, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza, a to 
v rozsahu pozdĺž celej parc. č. 2174 po jej východnom okraji. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 125/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Petra Mokrého a  Milana Gregora, bytom Prievidza, vlastníkov nehnuteľností v k. 
ú. Prievidza  parc. č. 6285, parc. č. 6286, parc. č. 6279 a parc. č. 6280 o zriadenie vecného 
bremena - práva uloženia kanalizačnej  prípojky k rodinným domom a trvalého prístupu k nim 
za účelom  údržby, opravy a rekonštrukcie  v rozsahu podľa  geometrického plánu cez 
nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza parc. č. 6281 a parc. č. 6282, ktoré sú vo vlastníctve mesta 
Prievidza. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 126/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť MUDr. Antona Ďurišku a manželky Valérie, bytom Prievidza, vlastníkov 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza  parc. č. 1886/1 o zriadenie vecného bremena - práva 
 prístupu a prechodu cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza parc. č. 1888/1, ktorá je vo 
vlastníctve mesta Prievidza, a to v rozsahu po jestvujúcej prechodnej komunikácii 
nachádzajúcej sa medzi parkovacími plochami. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 127/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
Žiadosť Združenej strednej školy stavebnej Prievidza, správcu nehnuteľností v k. ú. 
Prievidza  parc. č. 2214/3, parc. č. 2214/4, parc. č. 2214/12, ktoré sú vo vlastníctve 
Trenčianskeho samosprávneho kraja, o zriadenie vecného bremena - práva uloženia 
plynovej  prípojky k objektu školy a  trvalého prístupu za účelom  údržby, opravy 
a rekonštrukcie  v rozsahu podľa  geometrického plánu cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza 
parc. č. 2262/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 128/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Ivety Podolcovej, bytom Prievidza, vlastníčky nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza  parc. 
č. 7066/23, o zriadenie vecného bremena - práva uloženia inžinierskych sietí – kanalizačnej,  
vodovodnej, elektrickej a plynovej prípojky k rodinnému domu a trvalého prístupu k nim za 
účelom  údržby, opravy a rekonštrukcie  v rozsahu podľa  geometrického plánu cez 
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nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 7066/1, parc. č. 5298/3 a parc. č. 5305/6, ktoré sú vo 
vlastníctve mesta Prievidza. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 129/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť vlastníka Ing. Františka Semana, bytom Lehota,  o mimosúdne majetkovoprávne 
vyporiadanie nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza  parc. č. 3786/1 vo výmere 2350 m2, z ktorej 
časť približne vo výmere 1887 m2 mesto Prievidza  vlastní alebo užíva  bez právneho dôvodu  
a to vyporiadanie formou prevodu náhradného pozemku  vo výmere približne 1887m2 podľa 
zamerania geometrickým plánom, za cenu 1,- Sk. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 130/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 24 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Kláry Žirkovej, bytom Bratislava, jedinej dedičky pôvodného vlastníka, 
o mimosúdne majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza PK parc. č. 270 
vo výmere 66 m2, PK parc. č. 274/1 vo výmere 5832 m2 a PK parc. č. 269 vo výmere 1734 
m2, ktorých časť spolu vo výmere 6274 m2 mesto Prievidza  vlastní alebo užíva na základe 
neplatného právneho úkonu alebo bez právneho dôvodu, a to vyporiadanie formou  
- prevodu - vrátenia časti nehnuteľnosti parc. č. 1940, parc. č. 1944/1 a parc. č. 1944/8 vo 
výmere spolu približne 800 m2 podľa zamerania geometrickým plánom so zriadením vecného 
bremena práva prechodu a prejazdu v prospech mesta Prievidza a tretích osôb 
- prevodu náhradného pozemku – časti parc. č. 2072/1 vo výmere približne 1000 m2 podľa 
zamerania geometrickým plánom 
- prevodu náhradného pozemku – časti parc. č. 2570/5 a parc. č. 2570/6 vo výmere spolu 
približne 4000 m2 podľa zamerania geometrickým plánom 
všetko  spolu vo výmere 5800 m2 za cenu 1,- Sk. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 131/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 26 poslancov za 
 
Žiadosť Ing. Petra Dubca, bytom  Bratislava, spoluvlastníka  združených  pozemkov v k. ú. 
Prievidza  zapísaných na LV 5328, LV 5329, LV 6274 a LV 7671, o zámenu svojich podielov 
na týchto združených pozemkoch v celkovej výmere 483 m2  s iným pozemkom v majetku 
mesta Prievidza v rovnakej výmere 483 m2 s tým, že keď mesto bude súhlasiť s takouto 
zámenou, Ing. Dubec mestu prevedie svoj podiel 1/72 na pozemku parc. č. 4019/1, ktorý 
mesto potrebuje pod nový cintorín za cenu 250,- Sk/m2. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 132/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Matúša a Gabriely Vančových, bytom Prievidza, ktorí mestu predali časť svojho 
pozemku parc. č. 4185 vo výmere 2285 m2 pod nový cintorín, aby si mesto Prievidza od nich 
odkúpilo aj zvyšnú časť tohto pozemku vo výmere 200 m2, ktorý sa nachádza pod 
komunikáciou a ktorý už nemôžu na žiadny účel využívať, a to za cenu 150,- Sk/m2.  
JUDr. Eva Bogdanová konštatovala, že spomínaný pozemok sa nachádza pod štátnou 
komunikáciou a z toho dôvodu je jeho kúpa bezpredmetná. Z tohto dôvodu bola táto žiadosť 
stiahnutá z rokovania. 
 
Ďalej JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, informovala o spoločnom rokovaní zástupcov 
mesta Prievidza a vlastníkov pozemkov v lokalite Necpaly - Vrchy ohľadom 
majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov pod plánovanú stavbu „spojovací chodník 
s verejným osvetlením“. Mestské zastupiteľstvo rozhodlo zrušiť uznesenie MsZ č. 483/III./06, 
ktorým MsZ schválilo odstúpenie od investičného zámeru  vybudovať spojovací chodník 
s verejným osvetlením v prípade, že vlastníci pozemkov nepristúpia na cenu 165,- Sk/m2a  
Prijalo uznesenie č. 133/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice , ktorým schválilo kúpnu cenu 200,- 
Sk/m2 pri majetkovoprávnom vyporiadaní nehnuteľností pod plánovanú stavbu „spojovací  
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chodník s verejným osvetlením“  v zmysle uzn. MsZ č. 158/05 zo dňa 26.4.2005. 
Hlasovanie:26 poslancov za 
 
Následne predložila návrh na majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností v  k. ú. Malá 
Lehôtka pod domom smútku a vyporiadanie  priľahlých pozemkov  parc. č. 4  podľa 
zamerania geometrickým plánom,  za cenu  86,- Sk/m2. 
 K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 134/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Informácia o nákladoch na obnovu cesty na Ul. Š. Králika v Prievidzi 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja, predložil 
informáciu o nákladoch na obnovu cesty na Ul. Š. Králika v Prievidzi. Konštatoval, že 
požiadavka o obnovu bola predložená na rokovaní MsZ dňa 27. 02. 2007. Obnova 
predmetnej komunikácie by mesto stála približne 1 275 tis. Sk. Ing. arch. Vladimír Falat, 
vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že táto cesta nie je v až takom kritickom stave oproti 
iným cestám v meste Prievidza. MsR neodporučila MsZ schváliť obnovu cesty na Ul. Š. 
Králika v Prievidzi.  
 K  obnove cesty na UL. Š. Králika v Prievidzi prijalo MsZ uznesenie č. 135/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 23 poslancov proti, 3 poslanci sa zdržali 
 

Bod č. 5 - Informácia ohľadom výstavby nového cintorína v Prievidzi 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja, informoval 

prítomných o príprave výstavby nového cintorína v Prievidzi. Mestské zastupiteľstvo schválilo 
začatie projektovej prípravy a inžinierskej činnosti výstavby nového cintorína v Prievidzi 
s tým, že finančné prostriedky na projektovú a inžiniersku činnosť budú zaradené do II. 
úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007. 

K informácii ohľadom výstavby nového cintorína v Prievidzi prijalo MsZ uznesenie č. 
136/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
Bod č. 6 - Informácia o stave prác v Priemyselnej zóne Prievidza Západ 

Ing. arch. Milan Chmúra, konateľ spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o., informoval 
o stave prác v Priemyselnej zóne Prievidza Západ a konštatoval, že sa realizuje oplotenie 
areálu a plánuje sa nainštalovanie kamerového systému, poplachového systému narušenia, 
ďalej vybudovanie vrátnice a odvoz ornice z areálu. 
 K informácii o stave prác v Priemyselnej zóne Prievidza Západ prijalo MsZ uznesenie 
č. 137/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 7 - Návrh Doplnku č. 1 k Štatútu mesta Prievidza 
Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, predložil informáciu o potrebe 

zmeny v Štatúte mesta Prievidza a uviedol, že zákon č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení  
v platnom znení  v § 9 Rozpočet mesta, ukladá  mestu povinnosť zverejniť rozpočet mesta  
najmenej 15 dní pred jeho schválením spôsobom v meste obvyklým, aby sa k nemu mohli 
obyvatelia mesta vyjadriť. Táto povinnosť sa nevzťahuje na zverejňovanie úprav rozpočtu 
mesta. Z toho dôvodu sa navrhlo, aby sa zo Štatútu mesta Prievidza v  § 9  Rozpočtové 
pravidlá mesta, v odseku 4 vypustilo zverejňovanie úpravy rozpočtu. V zmysle pôvodného  
znenia  odseku  4,  by  sa na rokovaní  MsZ nemohli predkladať ďalšie doplňujúce návrhy na 
úpravu rozpočtu mesta.  
Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, ďalej informoval, že uznesením MsZ č. 
583/06 zo dňa 22. 12. 2006 bol zmenený názov komisie majetkovej a bytovej na komisiu 
majetkovú, z toho dôvodu odporučil zapracovanie zmeny v Štvrtej hlave, v § 13 Komisie, 
v odseku 6. opraviť názov komisie. 
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A tiež v zmysle zmeny – rozšírenia organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi, ktorá bola 
schválená uznesením MsZ č. 13/2007 zo dňa 27. 2. 2007 vznikla potreba  doplniť Štatút 
mesta Prievidza v § 14 Mestský úrad, v odseku 3. o novovytvorené oddelenie strategického 
rozvoja mesta v priamej pôsobnosti primátora mesta a ďalej v texte opraviť názov 
pracovných pozícii vedúcich sekretariátov primátora a prednostu na riaditeľov sekretariátov 
primátora a prednostu.  
 K návrhu doplnku Štatútu mesta Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 138/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 

 
Bod č. 8 - Návrh na zmenu názvu Mestskej knižnice 

Bc. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, predložil MsZ návrh na zmenu názvu Mestskej 
knižnice a uviedol, že v roku 2007si mesto Prievidza pripomenie 100. výročie narodenia 
Mikuláša Mišíka, významnej osobnosti v dejinách mesta Prievidza, kňaza, historika, 
publicistu a národovca. Pri príležitosti spomenutého výročia bol MUDr. Emanuel Chylo, 
jediný žijúci priami príbuzný Mikuláša Mišíka požiadaný o súhlas na pomenovanie Mestskej 
knižnice názvom – Mestská knižnica Mikuláša Mišika.  
MsZ schválilo nový názov Mestskej knižnice prijatím uznesenia č. 139/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.  
Hlasovanie: 26 poslancov za 
Následne bolo prijaté uznesenie č. 140/07, ktorým bol schválený Doplnok č. 3 k Štatútu 
KaSS v Prievidzi.  
Hlasovanie: 25 poslancov za 
Uznesenie č. 141/07, ktorým bol schválený Doplnok č. 1 k Štatútu Mestskej knižnice 
v Prievidzi. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
Uznesenie č. 142/07, ktorým bol schválený Doplnok č. 1 k Zriaďovacej listine Mestskej 
knižnice v Prievidzi. 
Hlasovanie:27 poslancov za 
 

Bod č. 9 - Žiadosť RRA Prievidza o poskytnutie pôžičky na realizáciu 
 projektu E-centrum pre zamestnaných rodičov s deťmi 

Ing. Zuzana Šimová, zástupkyňa Regionálnej rozvojovej agentúry Prievidza, 
informovala o žiadosti Združenia pre rozvoj regiónu horná Nitra – Regionálnej rozvojovej 
agentúry o poskytnutie pôžičky vo výške 700 000,- Sk na realizáciu projektu E-centrum pre 
zamestnaných rodičov s deťmi. Uviedla, že cieľom projektu je zriadenie alternatívnej 
kancelárie pre zamestnancov – osoby s rodinnými povinnosťami, ktorí budú pracovať formou 
teleworku. E – centrum im poskytne technické vybavenie (počítač, tlačiareň, kopírovacie 
zariadenie, atď.) potrebné na plnenie pracovných úloh určených zamestnávateľom, 
a zároveň aj krátkodobú opatrovateľskú službu pre deti. Súčasťou projektu bude aj výskum 
uplatňovania prorodinných opatrení a dodržiavania rovnosti príležitostí vo vybraných 
podnikoch a organizáciách. Telework je inovatívna forma organizácie pracovnej doby, ktorá 
prináša množstvo výhod na strane zamestnanca i zamestnávateľa. Je to riešenie, ktoré 
prináša úsporu režijných nákladov a možnosť lepšieho zosúladenia osobného i pracovného 
života. Je predurčená aj na využitie vo verejnej správe i samospráve. 

K žiadosti RRA Prievidza o poskytnutie pôžičky na realizáciu E – centra prijalo MsZ 
uznesenie č. 143/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod. č. 10 - Informácia HBK Prievidza o použití prvej časti poskytnutého  
finančného príspevku 

 Viliam Ugroczy, metodik školských a mimoškolských aktivít, ospravedlnil za 
neprítomnosť na rokovaní MsZ Ing. Maroša Pavlendu, prezidenta HBK Prievidza, z dôvodu 
hospitalizácie a následne predložil správu o použití prvej časti finančných prostriedkov 
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z rozpočtu mesta Prievidza poskytnutých na zabezpečenie celkovej činnosti basketbalového 
klubu.  
 K informácii HBK Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 144/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
Bod č. 12 - Žiadosť  ZŠ Rastislavova ul. o podporu projektu detskej golfovej školy 

Viliam Ugróczy, metodik školských a mimoškolských aktivít, predložil žiadosť ZŠ Ul. 
Rastislavova o podporu projektu detskej golfovej školy v areáli školských ihrísk ZŠ Ul. 
Rastislavova, Prievidza. Prioritou vedenia školy je vybudovanie cvičného green priestoru pre 
krátku hru a dlhý úder v areáli školy. V budúcnosti majú zámer vytvoriť v škole golfové triedy 
s rozšíreným vyučovaním golfu – športové triedy. 
 K žiadosti ZŠ Ul. Rastislavova, Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 145/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

Bod č. 13 - Žiadosť MOTOR TEAM PRIEVIDZA o poskytnutie finančného príspevku 
 Viliam Ugróczy, metodik školských a mimoškolských aktivít, predložil žiadosť MOTOR 
TEAM PRIEVIDZA o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 20 tis. Sk na 
uskutočnenie akcie: Desiaty ročník Otvorenia sezóny v Prievidzi v roku 2007, Mototuristika 
po území SR s prezentáciou mesta Prievidza. Ďalej má vedenie Motor team-u chcú tieto 
finančné prostriedky použiť na obstaranie klubových tričiek, klubovej zástavy a iných 
propagačných predmetov. 
 K žiadosti MOTOR TEAM PRIERVIDZA prijalo MsZ uznesenie č. 146/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 21 poslancov za. 1 poslanec proti, 2 poslanci sa zdržali 
 

Bod č. 11 - Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutého 
 finančného príspevku a projekt krátkodobého a dlhodobého financovania  

činnosti HFK Prievidza 
 Ing. Ján Kotian, prezident HFK Prievidza, informoval o použití finančných 
prostriedkov vo výške 2,5 mil. Sk poskytnutých z rozpočtu mesta Prievidza na činnosť HFK 
Prievidza a zároveň požiadal o poskytnutie ďalších finančných prostriedkov vo výške 1, 5 mil. 
Sk na činnosť HFK v nasledujúcich mesiacoch.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa zaujímal na čo budú použité finančné ďalšie pridelené 
prostriedky. Ing. Ján Kotian, prezident HFK, konštatoval, že týmito prostriedkami budú 
pokryté výdaje na stravné, cestovné, odmeny pre trénerov a hráčov. Ďalej dodal, že v rámci 
projektu krátkodobého a dlhodobého financovania HFK Prievidza – občianské združenie, je 
schopné samé si získať 3 mil. Sk na svoju činnosť od sponzorov, členských poplatkov 
a prestupov a hosťovaní hráčov. Ďalšie financie je možné získať prenájmom ihriska 
s umelým trávnikom, a však prenájom bude musieť byť realizovaný prostredníctvom 
spoločnosti UNIPA, s. r. o., nakoľko občianské združenie nesmie podnikať. 
 Do rozpravy sa prihlásil Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, a uviedol, že na rokovaní MsZ 
bolo prijaté uznesenie č. 70/07, na základe ktorého malo HFK Prievidza predložiť krátkodobý 
dlhodobý projekt financovania na dnešnom MsZ. Pýtal sa, či bol tento projekt vypracovaný 
a predložení poslancom MsZ. Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, 
konštatovala, že uznesenie 70/07 ostáva v sledovaní, nakoľko zatiaľ nebolo splnené. Ing. 
Ján Kotian, prezident HFK, dodal, že projekt nebol predložený písomnou formou ale len 
verbálne, a to: 
- prenájom umelého trávnika (investícia mesta cca 6 mil. Sk s návratnosťou 2,5 – 3 roky) 
- prenájom garáži vybudovaných na pozemkoch HFK Prievidza 
- poskytovanie masérskych služieb pre verejnosť 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal o písomné vypracovanie projektu 
financovania HFK Prievidza, o jeho predloženie komisií športu, distribuovanie poslancom 
MsZ a následne predložiť MsR.  Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, 
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informovala, že v súčasnosti nie sú v rozpočte financie, ale je možné ich získať. Odporučila 
MsZ schváliť poskytnutie financií pre HFK, ale rozdeliť ich do niekoľkých mesačných tranží 
a zúčtovať ich v II. a III. úprave rozpočtu mesta na rok 2007. Z diskusie vyplynulo, že HFK 
Prievidza predloží na rokovanie MsR dňa 15. 05. 2007 projekt financovania a následne budú 
uvoľnené finančné čiastky na mesiace apríl, máj a jún 2007 pre HFK Prievidza.    
 K informácií HFK Prievidza o použití poskytnutého finančného príspevku a projekt 
krátkodobého a dlhodobého financovania činnosti HFK Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 
147/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali  
 
 

- k bodu 17 - 
,,Interpelácie poslancov“ 

 
 Počas tohto bodu neboli predlžené žiadne interpelácie. 

 
 

- k bodu 18 - 
,,Z á v e r“ 

 
V závere Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
................................................                                .............................................      
           Ing. Ivan Vaňo                         Jozef Krško 
              overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 02. 05. 2007 
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